
 Referat styremøte nr. 10 2023 - 25  

  
Til: Styret Nordland Skikrets  
  
Møtested: Teams 

Møtestart: Onsdag 17. april 2024 kl. 20.00. 
Tilstede: Arnfinn, Siri-Elise, Oddbjørn, Anniken JR, Trond Jøran, Anniken A, Ann Merete, Mona 
Forfall:  

  

  
Saksliste  
  

  
Hva  

Hvem/Frist  
  

 
Sak 66, 2023-25 
Godkjenning av referat 
 

 
Styrereferat nr. 9 fra 13/3-24 godkjennes med 
endringer. Hopp; «Walking on arctic water”. 

 

 
Sak 67, 2023-25 
Info fra leder 
 

 
Info fra leder v/Arnfinn 
 
Teamsmøter 
- Styringsgruppe for skiklubbutviklere 
- Kretsledermøte 
 
Skiklubbutviklere (SKU) 
- Jobbes med fortsettelse av SKU 
- Må være tydelig på faste stillinger. Forutsigbarhet. 
- Oppland har kommet med et konkret forslag/sak.  
- Jobbes med dette i de fleste kretser.  
- Jobbes med tingforslag også i styringsgruppa. 
- Hvilken type stilling? Varighet 5-6 år? Åremål? 
- AU kretsledere jobber også med dette. 
 
Kretsledermøte i går. 
- Landslagsutvalget. Permanent karakter. Holde 
åpen dialog og justere kurs underveis. 
- Skiklubbutvikler. Skistyresak. 
- Økonomi. Styrer mot 11 mill. i minus. Usikre 
inntekter – Hopp og langrenn. 
- Skitinget. Snart klart for påmelding. Dirigent – 
Kjartan Berland. Ha med egne PCer til Tinget – via 
egen plattform NIF. 
- Status søknader store arr. VM i Trondheim 2025 og 
VM i Narvik 2029. Ikke søker av FIS games. 
- Skipolitisk dokument. Videresendt til styret. Etterlyst 
punkt om folkehelse.  
Høringsfrist 13. mai. Framskynde neste styremøte til 
tirsdag 7. mai. 
 
NNM Langrenn, Nordreisa. 
- Bra arrangement. 
- NNM 2025 Mo. 

Arnfinn 

   



 
Sak 68, 2023-25 
Info fra grener 
 

 
Info fra grener. 
 
Hopp og kombinert v/Trond Jøran 
- Sesongen på hell. Et arrangement igjen – 
Bysprinten. 
- Hoppsesongen over for denne gang. God sesong 
hvor Eirin Kvandal har gjort seg bemerket og gjort 
det bra. 
- Kombinert har gjort det bra, og hatt stor framgang. 
De har fått hoppet mye. 
- Rekruttering. Noen må ta på seg jobben med å ta 
imot foreldre og barn. For vanskelig å tre inn i miljøet. 
Foresatte må bidra mer. 
- Kombinert og Hopp snakka dårlig i lag de siste 10 
år. Bedre samarbeid. 
- Kombinert NM senior til Fageråsen neste sesong. 
 
Langrenn v/Anniken 
- Fantastisk fint NNM i Nordreisa. Alle fornøyd. Ca. 
250 deltagere. 
- Sesongen på hell. Kobberløpet og Bysprinten 
gjenstår. 
- Rulleskirenn, FIS-renn, arrangeres i juni av 
Innstranda IL og Tverlandet IL på Bestemorenga. 
- Bra sesong for langrenn. 
- Utlysning av Team SNN for utøvere. Åpne opp for 
flere. 
- Jobbes med Team Elon – uttak av lag, ny trener. 
 
Alpint v/Siri-Elise 
- Barnas World Cup i Narvik. Over 200 utøvere var 
med, også deltagere fra utenfor kretsen. Veldig bra 
arrangement. 
- Finaler i Alpint for U14 og U16 på Geilo og i Oppdal 
i april. Vært bra for Nord Norge. Har gått kjempebra. 
Mange topp 10 plasseringer. 2. plass i storslalåm. 
- Ingemartrofeet neste helg. # gutte og 3 jenter tatt 
ut. Alle fra Nordland. Ei sa fra seg plassen, og vi fikk 
inn en utøver fra Troms. 
 

 

 
Sak 69, 2023-25 
Skitinget 2024 - saker 
 

 
Skitinget 2024 - Saker v/Arnfinn 
 
Sak fra Oppland Skikrets – Skiklubbutvikler. 
- Jobbes videre med 
 
Sak fra Oslo – Organisasjon. 
- Fornuftig. Det vi har diskutert tidligere. Styre som 
jobber styrearbeid. Strategisk arbeid. 
- Utvalg for skikretser. Leder av krets AU er med i 
skistyret nå. 
 
Kandidat til Hoppkomiteen. 
- Troms og Finnmark støtter forslaget 

Arnfinn, Styret, 
Mona 



- forslaget sendes til valgkomite for Hopp. Fra 
Nordland Skikrets, på vegne av de nordnorske 
skikretsene. 
 
Nasjonale renn nord for trøndelag. 
- Ikke Tingsak, hører hjemme på fagmøtene. 
Oppfordres til på fagmøtene. 
 
Tingdelegater. 
Nordland Skikrets har 4 delegater til Tinget. 
Forslag om at leder og nestleder deltar, i tillegg til to 
styremedlemmer som ikke deltok forrige gang, slik at 
vi får en rullering. 
Øvrige styremedlemmer kan stille som observatører. 
 
Vedtak: 
Arnfinn, Siri Elise, Anniken JR og Oddbjørn stiller 
som delegater for Nordland Skikrets på 
Skiforbundets Ting. 
 
Anniken A og Trond Jøran er reserver. 
 

 
Sak 70, 2023-25 
Skitinget 2024 – Praktisk 
 

 
Skitinget 2024 - Praktisk v/Arnfinn 
- Rammeprogram. 
- Styremøte? 
- Bodø Kommune.  
Avslag på søknad om midler fra Bodø 2024. 
Følge opp henvendelse om mottagelse. 
Forventninger etter tidligere oppfordring fra 
kommunen. 
- Gave til Tingdelegater: 100 års boka, med hilsen fra 
skipresidenten. 
- Kretsens middag fredag. Ekstra underholdning: 
Sulitjelma Historielag – Cato Hultman.  
- Åpning av Tinget lørdag. Arnfinn ønsker 
Velkommen, innslag av Bodø kulturskole, Film av 
Stine vises av Jonas. Følge opp kulturskolen. 
- Tingmiddag. Hele kretsstyret deltar på Tingmiddag. 
- Gjester: OL Vinnere og Anette Sagen kontaktes, og 
inviteres. 
- Påmelding åpner 19. april.  
Alle melder seg på selv. 
Alle deltar på Tingmiddag. 
 

Styret, Mona 

 
Sak 71, 2023-25 
NNM 2025 
 
 

 
NNM 2025 v/Arnfinn 
- Film på NNM i Nordreisa, hvor NNM 2025 ble 
presentert. Veldig bra fokus på alle grenene. 
- Vært i kontakt med arr. Komite denne uka. 
- Må finne en felles dato, langrenn, alpint, hopp og 
kombinert. Hensyn til flere arr. 4.- 6. april? Tidligere i 
sesongen? 
- Legge arr. I nærhet, slik at vi får se hverandres 
grener. 

 



- Bankett. 
 
- Fauske skuffa over at de ikke får arrangere. Påført 
Fauske en treårig utsettelse. Burde koblet inn 
Saltenklubbene mye tidligere i prosessen. Burde hatt 
en mer åpen prosess.  
Tas til etterretning. 
- Har beklaget overfor klubben. 
- Bestemt av nordnorsk møte. 
- Oppfordres til å søke nasjonale renn. 
- Framtidig NNM i samarbeid. Alpint, hopp Rognan. 
Må begynne å jobbe med hopp allerede nå. 
 

 
Sak 72, 2023-25 
Økonomi 
 

 
Økonomi v/Mona 
Utsettes til neste ordinære styremøte 
 

Mona 

 
Sak 73, 2023-25 
Annet 
 
 

 
Neste møter: 
- Neste styremøte fremskyndes til tirsdag 7. mai, for 
å behandle skipolitisk dokument. 
- Neste ordinære styremøte onsdag 22. mai. 
 

 

 


